

编号: N21/AA/GE/044 日期: 2021年9月14日 致:全体学术课程学生

## 事由: 返校事宜

根据高教部的指示,所有大专院校将于2021年10月15日起逐步开放让已完成两剂疫苗接种(Fully Vaccinated)的学生,在完成接种第二剂疫苗的两周后,即可返校。

为了让大专生能顺利返校,高教部与冠病疫苗接种特工队(CITF)携手合作展开疫苗接种计划(Program VACC2Campus),让尚未接种疫苗的大专生能登门接种(Walk-in),本校也鼓励各位同学尽快完成疫苗接种。

本校将根据国家安全委员会及高教部的指示制定更为细致且明确的 SOP, 敬请各位同学留意本校的公告区。

谨此通知。谢谢。

新纪元大学学院 注册处 敬启



1

Tel: 603-8739 2770 Fax: 603-8733 6799 Website: www.newera.edu.my E-mail: neuc@newera.edu.my



Ref : N21/AA/GE/044 Date : 14 September 2021

To : All Academic Programme students

## **RE: Return to Campus**

According to instructions from the Ministry of Higher Education, all colleges and universities will gradually reopen from 15 October 2021 onwards. Students who have completed two doses of vaccinations (Fully Vaccinated) will be allowed to return to campus two weeks after completing the second dose of vaccinations.

In order to allow college students to return to the university college smoothly, the Ministry of Higher Education and the COVID-19 Immunisation Task Force (CITF) have jointly launched the "Program VACC2Campus" so that college and university students who have yet to be vaccinated can do so via walk-in vaccinations. New Era University College also encourages students to complete their vaccinations as soon as possible.

New Era University College will formulate a more detailed SOP in accordance with instructions from the Malaysian National Security Council and the Ministry of Higher Education. Please pay attention to the NEUC e-notice.

Thank you.

Registrar's Office New Era University College

